	股 息 处 理 指 示 表 格DIVIDEND BANKING INSTRUCTION FORM


请用英文正楷填写表格并寄回联合证券登记有限公司
Please complete the form in BLOCK letters and mail it to Union Registrars Limited.


日期Date: 

致:
联合证券登记有限公司

香港北角英皇道338号华懋交易广场2期33楼3301-04室

To:
Union Registrars Limited

Suites 3301-04, 33/F., Two Chinachem Exchange Square, 338 King's Road, North Point, Hong Kong

电话 Tel: (852) 2849 3399   图文传真 Fax: (852) 2849 3319
股份公司名称Name(s) of Stock(s)



股东姓名Name(s)  of Shareholder(s)



现时登记地址
Present Registered Address 


股票号码 Certificate No(s).


本人/吾等现要求上述公司将本人/吾等名义注册的股份日后所获派发之现金股息存入下列银行户口：－
I/We hereby request that all future cash dividends payable on any shares of the above company/companies registered in my/our name(s) be paid to the following bank account:-
	
	由旧银行户口号码 (如有)
FROM bank A/C (if any)
	新 银 行 户 口 号 码
TO bank A/C

	银 行 名 称
Name of Bank
	
	

	分 行 / 地 址
Branch / Address
	
	

	户 口 号 码  

Account No.
	
	  银行编号            分行编号         户口号码
  bank code          branch code      Account No.


	所 采 用 之 银 行 户 口 必 须 以 股 东 名 义 于 香 港 开 立 之 港 元 户 口。
The bank account must be a HK$ account maintained in Hong Kong and in the name(s) of the shareholder(s).


请在适合的空格内加上 (  号
*
 股 东 签 署  Signature(s) of Shareholder(s)
Please tick the appropriate box.
□ 请用中文回复
电话号码Telephone No.


□ Please reply in English.


传真号码Fax No.


*  所有联名股东必须签署。股东如属法人团体则表格须由正式授权人签署和加盖公司印章。 
*  All joint shareholders must sign.  In the case of a corporation, this form should be executed under its company chop and signed by its authorised representative(s).
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